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RG.0012.49.2018 

 

 

Protokół Nr 47/18 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 18 maja 2018 roku. 

 

Na posiedzeniu Komisji obecni byli: 

1. Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji 

2. Jerzy Gorczyca – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Jacek Pamuła – Członek Komisji 

4. Rafał Bartochowski  – Członek Komisji  

5. Zbigniew Ptak – Członek Komisji 

6. Roman Mazurek – przedstawiciel Rejonowego Związku Spółek Wodnych w 

Tarnobrzegu. 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Sprawdzenie przygotowania gminy do wystąpienia zagrożeń m.in. powodziowych, 

pożarowych (kontrola wyposażenia magazynu przeciwpowodziowego, przedstawienie 

informacji na temat inwestycji na wałach przeciwpowodziowych). 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 900 a zakończyła o 1024. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje 

się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Ad. IV. 

Na wstępie zabrał głos p. Roman Mazurek z Rejonowego Związku Spółek Wodnych w 

Tarnobrzegu, który przedstawił sprawozdanie z realizacji planu rzeczowo – finansowego 

Gminnej Spółki Wodnej w Radomyślu za 2017r.  

Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Następnie przedstawił plan robót na bieżący rok. Poinformował między innymi, że 

planowane jest wykonanie konserwacji rowów melioracyjnych na odcinku 11,11 km. 

Konserwacja będzie przeprowadzona w miejscowościach należących do Gminnej Spółki 

Wodnej tj. w Radomyślu, Witkowicach, Antoniowie i w Chwałowicach. 

Długość rowów melioracyjnych, które będą podlegać konserwacji będzie zależeć od 

wysokości ściągniętych składek oraz uzyskanych dotacji z Urzędu Marszałkowskiego, 

Urzędu Wojewódzkiego i Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. 

W toku dyskusji Komisja zgłosiła wniosek do Przedsiębiorstwa Wodnego 

Wody Polskie o zabezpieczenie uregulowania przepływu wody na rz. Jodłówka w m. 

Żabno zasilająca rów melioracyjny S-0 (jaz i zastawka). Obecnie osoby postronne 

dokonują dewastacji i jaz jest rozregulowany w wyniku czego woda nie dociera do 

rowów melioracyjnych.  

Następnie Kierownik Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego w 

Stalowej Woli Jacek Pamuła przedstawił występujące na terenie powiatu 

stalowowolskiego z uwzględnieniem gminy Radomyśl nad Sanem. Sprawozdanie 

obejmujące zagrożenia duże, średnie i małe stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Komisja wystąpiła z wnioskiem  do Przedsiębiorstwa Wodnego Wody Polskie 

o wykonanie gruntownej konserwacji rz. Łukawica na odcinku od m. Rzeczyca 

Długa do m. Kępa Rzeczycka. 

W dalszej części posiedzenia Kierownik Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego w Stalowej Woli Jacek Pamuła zapoznał Komisję z charakterystykami rzek 

płynących na terenie powiatu tj. rzek: Wisły, Sanu, Łęgu, Sanny, Łukawicy i Jodłówki. 

W szczególności p. Jacek Pamuła przedstawił stan i infrastrukturę obwałowań w/w rzek 

na terenie powiatu. Zwrócił uwagę na duże zagrożenie występujące w Woli Rzeczyckiej 

wynikające z braku na odcinku wału rzeki San. 

Wniosek Komisji do Przedsiębiorstwa Wodnego Wody Polskie: 

Jakie są plany i jak wygląda sytuacja w sprawie modernizacji wałów 

przeciwpowodziowych rzeki San na odcinku od Radomyśla do Brandwicy?.  

Kierownik Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego w Stalowej Woli 

Jacek Pamuła przedstawił zabezpieczenie materiałowe magazynów 

przeciwpowodziowych na wypadek zagrożenia występujących na terenie powiatu. 

Ponadto przedłożył informację w kwestii organizacji zarządzania kryzysowego w 

starostwie powiatowym. W/w wymienione informacje stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

Wnioski Komisji: 

1). Dokonać zakupu 20 – 25 łóżek na wypadek wystąpienia konieczności 

ewakuacji mieszkańców. 

2). Dokonać zakupu namiotów (3 szt.) mieszczące co najmniej 15 osób w celu 

zabezpieczenia strażaków przed opadami w trakcie powodzi. 

3). Prowadzić na bieżąco konserwację rzeki Strachocka (wniosek do Zarządu 

Zlewni w Sandomierzu). 

4). Brak możliwości dotarcia do zalewu w Rzeczycy długiej. Na opasce wokół 

zbiornika brak przepustu, który mógłby służyć do dotarcia do zalewu. 

5). Dokonać napraw na skarpie wału po stronie zbiornika w związku z 

osunięciem się betonowych płyt (wniosek skierować do Przedsiębiorstwa Wodnego 

Wody Polskie). 
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6). Dokonać odnowienia budynku przeciwpowodziowego w Radomyślu  

(wewnątrz obiektu i zewnętrzną elewację). 

Radny Zbigniew Ptak zwrócił uwagę na sprawę przyorania drogi dojazdowej do pól 

obok wału w Nowinach na długości około 300 m. 

Komisja stwierdziła brak dostępu do magazynu przeciwpowodziowego w 

Radomyślu nad Sanem oraz nie wycięte zakrzaczenia przy wejściu do magazynu. 

 

Ad. V. 

Innych wniosków i zapytań nie było. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

   

Komisja: 

Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji ..………………... 

                    Jerzy Gorczyca – Z-ca Przewodniczącego Komisji ………………... 

           Jacek Pamuła – Członek Komisji ….……………… 

                    Rafał Bartochowski– Członek Komisji ….………………... 

                    Zbigniew Ptak – Członek Komisji……………………… 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 

 

 

 

 

 

 


